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Protokół Nr 5/2024 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Obywateli 

w dniu 23 września 2024 r.  

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM. 

Posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa Obywateli otworzył Przewodniczący Komisji, Karol 
Pawełko. Podczas posiedzenia obecni byli Członkowie Komisji zgodnie z listą obecności 
stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu oraz Izabela Jędrzejek – Dyrektor Wydziału 
Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego.  

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD. 

Przewodniczący Komisji, Karol Pawełko przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Kłodzkiego na usuwanie skutków powodzi 

5. Sporządzenie wniosków do budżetu powiatu krakowskiego na rok 2025 

6. Sprawy bieżące 

7. Zamknięcie obrad 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA 

Nie zgłoszono uwag ani wniosków do protokołu poprzedniego posiedzenia.  

Komisja jednogłośnie – 4 głosami za - przyjęła protokół poprzedniego posiedzenia Komisji.  

4. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENIA POMOCY FINANSOWEJ DLA 

POWIATU KŁODZKIEGO NA USUWANIE SKUTKÓW POWODZI 

Izabela Jędrzejek omówiła projekt uchwały.  

Piotr Goraj pytał, czy środki pochodzą z rezerwy Starosty Krakowskiego.  

Izabela Jędrzejek potwierdziła, że tak. 

Piotr Goraj wnioskował o zwiększenie kwoty do 200 000 zł.  

Janusz Pasternak zwrócił uwagę, iż każda kwota będzie niewystarczająca.  
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Dyskutowano o pomocy dla poszkodowanych. Mówiono o organizowanych zbiórkach na 
terenie powiatu.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 4 głosami - za pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

5. SPORZĄDZENIE WNIOSKÓW DO BUDŻETU POWIATU KRAKOWSKIEGO NA ROK 2025 

Izabela Jędrzejek poinformowała o wnioskach do projektu budżetu na 2025 rok, które 
zostały złożone do Zarządu Powiatu w Krakowie: 

− Komendant Powiatowy Policji w Krakowie zawnioskował o kwotę 278 000 zł; 
− Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej zawnioskował o kwotę w wyskości 

300 000 zł; 
− Oddział Powiatowy Związku Ochotniczych Straży Pożarnych zawnioskował o kwotę 

wsparcia w wysokości 125 000 zł.  

Poinformowała, że wnioski oczekują na rozpatrzenie przez Zarząd Powiatu w Krakowie.  

Janusz Pasternak pytał o wysokość nagród dla strażaków.  

Izabela Jędrzejek odpowiedziała, że 3 lata jest utrzymany taki poziom. Wydział 
Bezpieczeństwa i Zarządzenia Kryzysowego przy składaniu wniosków do Zarządu Powiatu 
w Krakowie zaplanował podniesienie kwoty.   

Janusz Pasternak mówił o brakach gadżetów, odblasków, które są w posiadaniu 
funkcjonariuszy Policji. Mówił o zabezpieczeniu większej ilości.  

Izabela Jędrzejek wyjaśniła, że gadżety odblaskowe w ilości około 7-8 tyś. zostały przekazane 
Policji na początku roku.  

Mówiono o potrzebach i możliwościach finansowych.  

Marek Piekara proponował przeznaczenie większej kwoty na gadżety.  

Janusz Pasternak pytał o dotacje dla ochotniczych straży pożarnych.  

Izabela Jędrzejek poinformowała o złożeniu wniosku do Zarządu Powiatu w Krakowie o 
zwiększenie środków o 100 000 zł. Mówiła o procedurze i wnioskach złożonych przez 
jednostki OSP.  

Nie było więcej pytań.  
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6. SPRAWY BIEŻĄCE 

Komisja zapoznała się z pismem Komendanta Powiatowego Policji w Krakowie w sprawie 
wsparcia finansowego – załącznik nr 2.   

7. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji, Karol Pawełko zamknął 
posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa Obywateli.  

 Przewodniczący Komisji 
 Bezpieczeństwa Obywateli 

 Karol Pawełko 

Protokołowała: Ewa Widórek 

 

 


